



IP/STAT/1976/B
VARIETIES OF PLANTS/OBTENTIONS VÉGÉTALES

PLANT VARIETIES

Applications filed and registrations granted during 1976

OBTENTIONS VÉGÉTALES

Demandes déposées et enregistrements accordés au cours de 1976

Table I

Tableau I

Reporting Country	Applications for registrations filed by Demandes d'enregistrements déposées par des			Registrations granted to Enregistrements accordés à des			Pays
	Residents Résidents ²	Non-residents Non-résidents	Total	Residents Résidents	Non-residents Non-résidents	Total	
Austria	51		51	15		15	Autriche
Belgium		11	11		11	11	Belgique
Bulgaria	38		38	64		64	Bulgarie
Denmark	28	134	162	25	45	70	Danemark
France	226	47	273	111	40	151	France
Germany (Fed. Rep.)	342	144	486	150	67	217	Allemagne (Rép. féd.)
Hungary		5	5				Hongrie
Italy	6	10	16				Italie
Japan	35		35	18		18	Japon
Netherlands	399	147	546	199	94	293	Pays-Bas
New Zealand	35	5	40	2		2	Nouvelle-Zélande
South Africa	4	3	7	2	2	4	Afrique du Sud
Sweden	31	15	46	13	12	25	Suède
United States of America	142	33	175	137	39	176	1 États-Unis d'Amérique
	94	3	97	102	2	104	

GENERAL NOTES

PLANT VARIETIES

Table I

1 The first line of figures relates to sexually propagated plants registered as new plant varieties under the Plant Variety Protection Act with the Department of Agriculture. The second line of figures relates to plant patents granted for asexually reproduced varieties.

2 The distinction between residents and non-residents does not necessarily mean that the titles of protection for plant varieties were issued in the resident's country of origin since applications may be filed as the result of an exclusive contract.

NOTES GÉNÉRALES

OBTENTIONS VÉGÉTALES

Tableau I

1 La première ligne de chiffres concerne les plantes propagées sexuellement enregistrées en tant que nouvelles variétés de plantes auprès du Département de l'Agriculture. La deuxième ligne de chiffres concerne les brevets de plantes délivrés pour des variétés reproduites par multiplication asexuée.

2 La distinction entre résidents et non-résidents ne signifie pas nécessairement que les titres de protection pour les variétés végétales ont été délivrés dans le pays d'origine du résident puisque les dépôts de demandes de protection peuvent être le résultat d'un contrat d'exclusivité.